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Invalldl bodo zborovali - Člani društva invalidov Tabor - Ledina se bodo
zbrali 19. marca ob 17. uri v dvorani KS Tabor na letno konferenco, da bi
pregledali in ocenili uspehe lanskoletnega dela in potrdili letošnji delovni
program. i

Glavno skrb bodo namenili pomoči pri rehabilitaciji in vključevanju svojih
članov v vsakodnevno življenje. Sodelovali bodo s socialno službo občine pri
dodeljevanju zimskih pomoči, s sosesko pomočjo pa urejevali dnevne težave
svojih članov. Poskrbeli bodo za spremstvo invalidov k zdravnikom ali na
sprehode.

Že zdaj se zelo prizadevno pripravljajo na razstavo, ki jo bodo organizirali v
okviru »majskih srečanj 86'«. Člani in Clanice društva že prinašajo za razstavo
svoje izdelke

Za 8. marec so vsem težjim clanicam društva poslali čestitke, vse ostale pa
bodo 19. marca, po koncu letne konference skromno pogostili.

Potrotnitkl »vel - Na zadnji seji potrošniSkega sveta, so si zastavili vpraša-
nje, ali je sploh smiselno, da potrošniški svet obstoja s takšno vlogo, kot jo
Ima Svet namreč nima nikakršnih pooblastil, niti nima zakonskih možnosti za
ukrepanje. Edino. kar jim preostane je da lahko ugotavljajo razne napake in
nepravilnosti, kaj več pa ne. S tako vlogo pa potrošnikom iahko kaj malo
pomagajo. Zato, tako so se dogovorili, bodo na svetu KS naieli vprašanje
umetnosti obstoja in delovanja potrošniškega sveta.

* * •

HK obvasča - Odbor RK obvešCa vse svoje člane, da bodo pionirji OŠ
Ledina v marcu in aprllu po domovih pobirall Clanarino RK za letošnje leto, ki
znaša 50 dinarjev. Kla ta način se tudi v praksi potrjuje izredno dobra pove-
zava, ki jo ima RK z OŠ. Naj povemo še, da pionirji s te šole nemalokrat
prlskočijo na pomoč društvu. Tako. denimo, nanosijo bolnikom in starejšim
kurjavo, prinesejo kosilo, ali opravijo vsakdanje nakupe v trgovini.

0 dejavnosti društva bodo člani spregovorili 26. marca ob 17. uri na letni
konferenci, ko bodo ocenili lanskoletno delo društva in potrdili program za
letošnje leto. Oruštvo RK sodeluje z druStvom invalidov in tako opravita razne
humanitarne akcije kar družno.

Za vse, ki jih zanima karkoli v zvezi z društvom, naj povemo, da imajo v
prostorih KS Tabor vsak prvi ponedeljek v mesecu med 10. in 12. uro uve-
deno dežurstvo.

* * *
Pleten|e In kvačkan|e - člani društva upokojencev so se konec februarja

zbrali v izredno velikem številu na svoji letni konferenci. Zadovoljni z delom
odbora v lanskem letu, so se dogovorili tudi o nalogah, ki jih bodo opravili v
letošnjem letu. Predvsem bodo nadaljevali lani začeto akcijo, da bi povezali v
društvo še vse tiste upokojence, ki do danes še rriso našli poti v vrste društva.
V drustvu je veliko aktivnosti: balinanje, šah, izleti, delovanje na kulturnem
področju, razstave, sodeloivanje v -majskih srečanjih«, novoletne prireditve
In še marsikaj. Zato v društvo vabijo vse upokojene delavce. da se jim pridru-
žijo. Še zlasti veseli bodo tisti. ki bi s svojim delom, nasveti in izkušnjami
popestrili delovanje društva.

Clani drustva so pokazali kar precejšnje zanimanje za sodelovanje pri
snemanju filma o Primožu Trubarju. Na konferenci so se seznanili tudi s
pogoji letovanja v Izoli. Nestrpno pričakujejo predavanje o negi sobnih rastlin
in vrtičkarstvu. Govorili so o pokojninah, ki nikakor ne ustrezajo ogromnemu
delu, ki so ga upokojenci vsa leta po osvoboditvi vlagali v obnovo porušene
domovine, brez prostih sobot In malic, pa tudi brez plačanega nadurnega
dela ob 48 urnem delovnem tednu. Seznanili so se tudi o možnostih skorajš-
nje selitve v nova stanovanja ob Poljanski cesti. Pozdravili so sklep, da se
osnuj« nova sekcija delovanja - pletenje, kvatkanje, vezenje, izdelovanje
gobelinov in v katero vabijo tako tovariSice kot tovariše.

* • *

Razprava o KrtHčnl anallzl d«lovan|a polttičnega tistema - V KS Tasbor
so razpravo o Kritični analizi političnega sistema vključili v okvir prizadevanj
za uspešno pripravo in izvedbo volitev. Na razpravo so povabili poleg kraja-
nov, kl jlh ta vpraianja zanimajo, še zlasti vse dosedanje in bodoče delegate,
saj so obravnavali predvsem delovanje političnega sistema, socialističnega
8amoupravl|anja z vidika delovanja v KS. Tako so v razpravi ocenili položaj in
vlogo KS, obravnavali problematiko delovanja delegatskega sistema, ter oce-
nlli položaj ter vlogo družbenopolitičnih organizacij ter društev.

Uvodničar v razpravo dr. Savin Jogan je pred polno dvorano nakazal neka)
Izhodiščnih točk za bogato razpravo, v katerl so razpravljalci dokaj ostro in
kritično spregovorili o slabostih delovanja polititnega sistema, ki so nas
pripeljale do sedanjega položaja. Zavzeli so se za osebno odgovornost in
odpravo prlvilegijev, obsodili so krepitev birokracije in ugotavljali, da pri
vodstvenih funkcijah na kandidatnih listah ni po ve£ kandidatov; zavzeli so se
za močnejšo vlogo KS pri odločanju, pravočasnost ukrepanja, stimulacijo
drobnega gospodarstva, ki bi do neke mere tudi pomagalo odpravljati neza-
poslenost predvsem mladih. Razpravljalci so dali tudi nekaj konkretnih pred-
logov za izboljšanje delovanja samoupravnega sistema v KS.

Tako razprava, kot ugotovitve Kritične analize bodo v krajevni skupnosti
Tabor podlaga za prilagajanje vsebine in metod političnega dela za uveljavi-
tev krajevne samouprave ter socialističnega samoupravljanja nasploh in ures-
niiitev ekonomske stabilizacije.
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